
Bestyrelsesmøde mandag den 9. september 2024 i Grundejerforeningen Skærbo  

 

Tilstede: Michael, Helle Eskesen (Referent), Helle Christiansen og Jens (vært).  

Fraværende: Uwe 

 

Dagsorden 
 

1. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 

Ingen kommentar 

 

2. Revneforsegling - tilbud er modtaget 

Jens har fået tilbud fra en leverandør på i alt 42.000 kr. Bestyrelsen takker nej til tilbuddet, da 

det overskrider det på generalforsamlingen bevilligede. Jens får indhentet nye tilbud fra andre 

leverandører. 

 

3. Genetablering af træer i Birkelunden (vi er pt. 5 stk. "bagud") 

Bestyrelsen har besluttet at plante 2-3 træer selv for at holde os inden for budgettet. Helle 

Christiansen vil undersøge prisen på træer. 

 

4. Nyt fra Skærbo Havelaug - bl.a. opsætning af "Flyver" 

Vi takker nej til tilbuddet om opsætning af ”flyver” i Birkelunden, da der er omfattende regler 

vedr. offentligt tilgængeligt opsatte legeredskaber. 

 

5. Gartnersituationen - nu og fremover 

Vores treårige kontrakt med gartner Kold udløber efter 2024. Bestyrelsen har besluttet at 

indhente tre nye tilbud fra andre gartnere. Helle Christiansen udfører opgaven. 

Vores gartner har renset regnvandsbassinet, som beskrevet i vedligeholdelsesaftalen. 

 

6. Påkørt nr. skilt og hæk - hvad er status? 

Michael kontakter familien, som har kørt ind i hækken mellem skæring parkvej 21 og 

stamvejen, og samtidig ødelagt vores nummer skilt. Det er bestyrelsens generelle indtryk, at 

familien selv bør stå for bestilling/opsætning af nyt nummerskilt ved Aarhus kommune, samt 

henvendelse til en gartner, som kan ordne Michaels/grundejerforeningens hæk. 

Michael har bestilt skiltet udskiftet hos Aarhus kommune (hvilket er udført efter 

bestyrelsesmødet uden omkostning for grundejerforeningen). 

Forsikringsselskabet for den uheldige families bilejer har accepteret et tilbud for reparation af 

hækken fra gartner Kold, så efter efterårsferien genetableres hækken mellem skæring parkvej 

21 og stamvejen. Bilforsikringen dækker heldigvis omkostningen. 

 

7. Økonomi (ny bank?) 

Alle grundejere har betalt kontingent. 

Vores kassebeholdning: 108.669 kr. 

Vejfonden: 429.539 kr. 

Michael vil til næste bestyrelsesmøde undersøge om vi kan spare det årlige gebyr på ca. 1.000 

kr. til Den Danske Bank, muligvis ved at skifte til en anden bank. 

 

8. Evt. 

Det er aftalt at næste bestyrelsesmøde afholdes ved Michael den 20/1-2025. 

 


